
Verslag bijeenkomst Adviesraad Wonen Plus 

 

Datum   : 09 Mei 2022 

Tijdstip  : 10:00 – 11.30 uur  

Locatie  : De Alkenhorst  

Aanwezig   : Angelique Rob Iet Jolanda Tineke Ton  

Afwezig   : Diana Lang  

Notulist   : Iet 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

Rob opent de vergadering. 

 

2. Verslag vorige vergadering 4 April 2022  

Verslag wordt goedgekeurd 

 

3. Mededelingen 

• Angelique deelt mede dat dit de laatste vergadering is waar aan laatste vergadering is 

waaraan Iet Timmermans de huidige secretaris en Rob Veenis de huidige voorzitter aan 

deelnemen hun termijn van zes jaar is verstreken zij zijn door de corona perikelen met 

toestemming van het bestuur een jaar langer bij de Adviesraad gebleven. Iet en Rob 

danken de huidige en voormalige voor de fijne en collegiale samenwerking ook de 

samenwerking met Angelique en het bestuur was goed.zij delen wat herinneringen van de 

afgelopen 7 jaar. 

• Tineke onze huidige vicevoorzitter zal voorlopig als voorzitter functioneren zij geeft aan dit 

tot eind 2022 te willen doen. Haar termijn van zes jaar is eind 2023 verstreken. Het is 

cruciaal om op korte termijn te zoeken naar een nieuwe voorzitter en secretaris. 

• Ton de enquête eindejaarsgeschenk is gemaakt met hulp van Philia Wiedijk. Naar 

aanleiding van het bijwonen van mij aan het overleg van de computergroep waar ik de 

vraag gesteld heb kent U de Adviesraad en wat zij doen, was 70% hiervan niet op de 

hoogte. Voorstel eerst een enquête over de Adviesraad houden en daarna de enquête 

eindejaarsgeschenk. 

 

4. Jaarverslag 2021 

Er zijn nog wat opmerkingen over het jaarverslag, Iet gaat deze in het verslag verwerken, het 

kan dan naar het bestuur verzonden worden. 

Iet krijgt veel waardering voor het keurige jaarverslag 2021. 

 

5. Punten voor de overlegvergadering met het bestuur  

Agendapunten en vragen voor de overlegvergadering schriftelijk indienen aan bestuur vragen 

worden in een vooroverleg besproken. 2 keer per jaar overleg Adviesraad met het bestuur is 

voldoende. 

 

6. Voortgang werving nieuwe leden Adviesraad 

Iet geeft aan dat de werving van nieuwe Adviesraad leden tot nu toe niet voorspoedig gaat  

zij denkt dat dit door corona en de maatregelen daar omheen komt. 

Adviesraad moet zich beter profileren. Om dit mogelijk te maken wordt voorgesteld om een 

werkgroep pr te formeren.de samenstelling gaat plaatsvinden in het volgende overleg. 

Vergaderingen kunnen ook via Zoom of Teams sessies plaatsvinden. 

 

 



 

7. Actielijst bespreken actualiseren en vaststellen 

• Salarisadministratie kan van de actielijst 

• Nieuw interactief enquêteformulier maken in overleg met Philia Hordijk en daarna verzenden 

naar   vrijwilligers. Eerst de Enquête over de Adviesraad en daarna de enquête en daarna de 

enquête over het eindejaarsgeschenk. 

 

8. Rondvraag  

Tineke dankt Rob en Iet voor hun bevlogen inzet alle andere leden sluiten zich daarbij aan. 

 

9. Afsluiting en bepalen volgende vergadering 

Volgende vergadering op 20 juni om 10.00 uur in de Alkenhorst 


